
Schůzka třídních důvěrníků ZŠ Zeiberlichova

03.10.2024 od 15.30 v budově školy

Přítomni: Alena Zanettiová (ředitelka), Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Lenka
Lerchová (2.B.), Marie Vyskočilová (3.A.), Martina Nevrlá (3.B.), část schůzky též Martina
Urbánková (družina) a Zdeňka Faltýnková (jídelna)

1. Další schůzka třídních důvěrníků bude 07.11.2024.

2. Paní Faltýnková jako vedoucí školní jídelny informuje o zavedení čipů pro odběry obědů:
- Platby za stravné se párují do účtu strava.cz každé úterý a čtvrtek.
- Pokud dítě zapomene výjimečně čip, má říct paní vedoucí jídelny nebo kuchařkám,

bude zaevidováno ručně namísto pípnutí a oběd dostane. Pokud bude mít dítě
odhlášený oběd, ale daný den přijde do školy, oběd dostane, aby nebylo o hladu a do
evidence bude ručně doplněno.

- Pokud se účet dítěte na obědy dostane výjimečně do mínusu (pozdní spárování
platby apod.), je tolerováno (tj. dítě dostane oběd) do výše -100,- Kč. Platba by měla
být uskutečněna do konce předchozího kalendářního měsíce (např. do 31.10. platba
na listopad) a v případě potřeby ji lze rozložit na 2 splátky.

- Oběd se platí vždy, když je nahlášen, tj. i pokud dítě nepípne čipem.
- Při ztrátě čipu je povinnost koupit čip nový opět za 121,- Kč. Čip je majetkem dítěte

(rodičů) tj. po 5. třídě nebo při odchodu dříve se nevrací, je možné jej použít i na jiné
škole, pokud využívá systém strava.cz.

- Na návrh důvěrníků zkusí školní jídelna formou hry získat zpětnou vazbu na stravu.
Cílem je omezit situace, kdy dítě jídlo vyzvedne a ihned vrátí bez ochutnání.

- Od září 2025 se budou realizovat nové celostátní předpisy pro školní jídelny. 2x
týdně by mělo být k obědu maso, 1x týdně ryba, 2x týdně bezmasé slané jídlo.
Sladké jídlo je teď 1x za 14 dnů, nově bude 1x za měsíc.

- K obědu bývá navíc ovoce (např. banán, jablko) nebo zelenina. Pokud jej dítě
nechce sníst hned, má možnost si ovoce či zeleninu vzít domů. Toto jídlo napsáno v
jídelníčku, rodiče mohou dle toho plánovat dětem vlastní svačiny.

- Akce ovoce a mléko do škol, do které je ZŠ zapojena, většinou oznámí dovoz
alespoň jeden den dopředu. Jídelna se včas pokusí informovat přes paní učitelky
Edookitem, aby s tím rodiče mohli počítat při plánování svačin.

3. Byla potvrzena možnost připnout čip na klíče od skříněk. Umístění čipu je v kompetenci
rodičů. Učitelé ani družina nebudou zavádět žádná omezení. Zákaz nošení klíčů do jídelny
byl paní Urbánkovou vyvrácen.

4. Termín školy v přírodě je předběžně stanoven na 16. - 20.6. v Karlově. Škola se snaží
přesunout termín o týden později a sladit jej se školkou Síčka/Dohnalova, ale nemusí se
podařit s ohledem na dostupné termíny ubytovacích zařízení s potřebnou kapacitou. Od
příštího roku bude požádáno, zda by termín mohla posunout školka, která má dětí méně.

5. 17.9. byly objednány stojany na deštníky pro děti do šatny, zatím nedorazily.



6. Během týdne 7. - 11. 10. budou školou přeorganizovány skříňky v šatnách s ohledem na
návrh rozmístění od pana Lercha respektujícího výšku žáků pro přístupnost horních skříněk.

7. Rozsvěcování vánočního stromku v Soběšicích s programem školy bude 6.12. 2024 od
16:30. V plánu jsou i vánoční dílničky ve škole, termín bude ještě upřesněn.

8. 13.11. budou hovorové hodiny všech tříd. V pololetí původně bývaly třídní schůzky. Na
základě zájmu rodičů spíše o hovorové hodiny došlo ke změně. Další třídní schůzky tak
budou až v červnu 2025.

9. Padl dotaz, proč některé třídy v den krajských voleb nešli do kina. Program v den voleb
byl na rozhodnutí třídní učitelky dané třídy. Větší množství tříd má problém s dopravou v
MHD, pokud jedou ze školy ve stejný čas.

10. Padl dotaz rodičů žáků 3.A. jestli je možné omezit pohádky o přestávce pouštěné v 3.B.
Děti z 3.A. chodí přes průchozí třídu 3.B. na záchod apod. Při návratu do třídy zůstávají v
3.B. koukat na pohádky. Dle paní ředitelky jsou pohádky možné výjimečně např. pokud
navazují na předchozí výuku, ale ne pravidelně.

11. Od této schůzky třídních důvěrníků budou zápisy z nich zasílány rodičům přes Edookit
třídními učiteli. Ti tak dostanou možnost se se zápisem seznámit. Zápisy nebudou umístěny
na web školy.

12. Paní Kuti žádala o potvrzení vedení školy, že je nepřijatelné jako trest pro dítě poslat jej
do rohu. Dle paní Kuti tyto tresty narušují důstojnost dítěte a nemají výchovný charakter.
Paní ředitelka potvrzuje, že je to nepřijatelný trest.

13. Pan Kašpárek se ptal na možnost třídního fondu. Vybírání hotovosti pro každou akci je
nepříjemné pro rodiče, učitele i paní hospodářku, která nakonec potřebné platby provádí
stejně bezhotovostně převodem. Paní ředitelka slíbila zjistit detaily jedné z možností
realizace, která je ale dle známých informací zřejmě velmi nepraktická. Evidence
uhrazených i neuhrazených plateb se rodičům zobrazuje v Edookitu.

14. Škola má povolenou možnost přístupu do Edookitu pro nezletilé žáky, zařídit si může
každý rodič sám, nepotřebuje další součinnost školy.

15. Reklamace skříněk (především zámků) se bude dělat jednou za čas pro větší počet.
Aktuálně je asi 25 náhradních skříněk, takže se problémy řeší výměnou skříňky.

16. Zatékající střecha byla nahlášena zřizovateli, řeší se jako reklamace nové přístavby
šatny, místo v chodbě před jídelnou s plísní zatím alespoň ošetřeno vymalováním.

17. Družina bude o termínech větších akcí (např. Noc s Andersenem, karneval) rodiče
informovat přes Edookit, termíny ostatních akcí budou zveřejněny s několikadenním
předstihem na okně u šaten.

Vypracoval: Tomáš Kašpárek



Verifikoval: Lenka Lerchová, Marie Vyskočilová, Lenka Kuti


